

复 旦 大 学 中 华 文 明 国 际 研 究 中 心 讲 谈 会

2023年5月10日 (周三)

May 10, 2023

北京时间 20:00 / 美东时间 08:00 / 英国时间 13:00

Shanghai 20:00 / EST 08:00 / London 13:00

Convener: Ke Ren (College of the Holy Cross)

召集人: 任可 (美国圣十字学院)

Moderator: Zhang Ke (Fudan University)

主持人: 章可 (复旦大学)

1、“The Adoption of Just War Theory in China during the First World War”

第一次世界大战时期中国对正义战争理论的采纳

Elisabeth Forster, Lecturer in Chinese History, University of Southampton

伊丽莎白·弗斯特 (英国南安普顿大学)

2、“Zheng Yuxiu (Soumay Tcheng): China’s Female Delegate to the Paris Peace Conference”

郑毓秀: 中国出席巴黎和会的女代表

Mona Siegel, Professor of History, California State University, Sacramento

莫娜·席格尔 (美国加州州立大学萨克拉门托分校历史系)

3、“Chinese Participation in the 1936 and 1938 World Youth Congresses”

中国参与1936年与1938年世界青年大会始末

Ke Ren, Assistant Professor of History, College of the Holy Cross

任可 (美国圣十字学院历史系)

4、“Internationalism and a Commitment to an Active Peace Movement
at the Asian Women’s Conference, Beijing, 1949”

1949年北京亚洲妇女代表会议上的国际主义与积极和平运动

Elisabeth Armstrong, Professor of the Study of Women and Gender,
Smith College

伊丽莎白·阿姆斯特朗 (美国史密斯学院)

Q&A Discussion Moderator: Ke Ren

提问与讨论, 主持人: 任可

Zoom Webinar 会议号:

953 7128 6784



China and Peace History

中国与和平史研究

主办单位



复旦大学中华文明国际研究中心

International Center for Studies of Chinese Civilization, Fudan University